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HKG:s STYRELSE och KOMMITTÉER. 
 

Styrelsen:  
Ordförande.  Nils H Ekholm. 

 Vice ordf. Bernt Kalin. 

 Kassör. Anna-Karin Johansson. 

 Sekreterare. Ingvor Lindestam. 

 

 Ledamöter. Per-Olof Hagman. 

  Christina Öhrn. 

 

 Adjungerad. Per-Olof Ekholm. 

 

Sport & Arrangemang: 

 

 Ordförande. Per-Olof Hagman. 

  Göran Öhrn. 

  Tobias Göthberg. 

  Ingvor Lindestam. 

  Mikael Sträng. 

  Stefan Larsson. 

  Jenny Axen. 

Marknadsgruppen: 

 

 Ordförande. Bernt Kalin. 

  Dan Melin. 

  Tobias Göthberg. 

Ungdomsgruppen: 

 

 Ordförande. Christina Öhrn. 

  Per-Olof Ekholm. 

  Anders Torstensson. 

  Dan Melin. 

  Anette Nilsson. 

 

Materialansvarig: 

 

  Bengt Fogelström 

Sjukvårdsansvarig: 

 

  Lisel Wirdeman 

 

IT-ansvarig: 

 

  Dan Melin 
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STYRELSEN. 
 

Så har då ytterligare ett verksamhetsår gått till handlingarna. Ett år som präglats i positiv anda 

trots resultatmässiga bakslag men också framgång. 

 

Vårt herrlag lyckades inte klara sig kvar utan spelar nästa säsong i div 2. Men glädjande är att 

laget är relativt intakt och fullt av revanschlust. Bakom stampar talanger fram. 

 

Juniorlaget blev distriktmästare och seriesegrare, AP 1 blev två i sin serie så visst finns det 

framtidstro i klubben.Viljan och ambitionen växer hos våra ledare, detta är ett måste för 

utvecklingen. 

 

Klubben har fortfarande ambitionen att få fram ett damlag, men det kommer att dröja ett tag 

och just flicksidan är något som måste få en mer framskjuten plats i föreningsarbetet. 

 

Klubben har en ganska god ekonomi och vi har klarat av första året med en heltidsanställd 

kanslist. Detta betyder mycket för klubbens organisation, kontinuitet. 

 

Jag vill passa på att tacka styrelsen- kommittéer- ledare- föräldrar för engagemanget under 

detta verksamhetsår. 

 

 

 

Styrelsen 

gm/ Nils H Ekholm 
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SPORT & ARRANGEMANG. 
 

Gruppen som har bestått av Ingvor Lindestam, Jenny Axén, Mikael Sträng, Stefan Larsson, 

Tobias Göthberg, Göran Öhrn och Peo Hagman har till uppgift att verka för att seniolagen och 

deras matcher fungerar på ett bra sätt. Utbildning av funktionärer har skett i tillräckligt antal 

för att besätta klubbens hemmamatcher. Under året har matcherna gjorts lite festligare med 

inspringningsmusik och ljuseffekter vid lagets entré. Detta har skötts av Tobias Göthberg på 

ett mycket bra sätt. Ett av de sportsliga arrangemangen som avhållits under året är 

Guldkroken cup, för div 1 och div 2 lag. Den kunde genomföras på ett bra sätt och p.g.a. att vi 

stod för mathållningen kunde ett litet ekonomiskt överskott inräknas. Efter säsongslutet vidtar 

arbetet med att behålla nuvarande spelartrupp samt att kontakta eventuella kompletteringar. 

 

Till övriga arrangemang, för att stärka klubbens ekonomi, som gruppen varit inblandad i, är 

Oktoberfesten på Park, Juldagsfesten på Bellevue samt Rockfesten på Park. Dessutom har 

gruppen stöttat Marknadskommittén vid Sikens dagar, Hamnfesten och Höstmarknaden. 

 

Tack till alla som hjälpt till!! 

 

Peo 
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UNGDOMSGRUPPEN. 
 

Kommittén har bestått av Tina Öhrn ordförande, Anette Nilsson, Carina Buchman (från 

februari), Dan Melin, Anders Torstensson och Pelle Ekholm. 

Kommittén har under året haft 15 möten varav de flesta dokumenteras. 

 

Ledare. 

Årets säsong har varit framgångsrik med flera framskjutande placeringar. Fortfarande återstår 

en del jobb innan flicksidan fått den stabilitet, som behövs för att bredden och därmed 

möjligheter till en topp. Ett stort arbete har lagts ner för att få ledare till lagen och för flertalet 

lag så är det väl förspänt. I några fall har vi tvingats till lite provisoriska lösningar. Det dröjer 

ännu något år innan vi fått den rätta stabiliteten och därmed möjligheter att få utbildade ledare 

för varje lag. Under maj månad har 3 ledare genomgått utbildning. 

 

Lagråd. 

I varje lag har funnits ett lagråd, som hjälpt till kring laget. En ordentlig information från 

klubbens och kommitténs sida har skett där förutsättningar, målsättning och ekonomi 

redovisats/diskuterats. Detta arbete måste fortsätta och föräldrarna måste bli mer delaktiga 

och ta ett ännu större ansvar. Kommitténs medlemmar har varit kontaktman för ett eller flera 

lag. Detta för att korta informationsvägarna och skapa en bättre kontinuitet samt sprida 

ansvaret inom kommittén. Den inslagna vägen fortsätter nästa säsong. 

 

Ledarträffar. 

Klubbens ledare har regelbundet träffats där uppslutningen varit acceptabel men målet är att 

ännu fler ledare skall inse vikten av att delta på ledarträffar. Förutom information och 

diskussion har några träffar haft tema enligt ledarnas önskemål. Samtliga ledare bjöds in till 

en avslutningskväll på Hotell Bellevue. 

 

Verksamhetsplan. 

Den uppgjorda verksamhetsplanen har varit grunden för kommitténs arbete och utvärdering 

har skett i samband med en kväll på Hotell Bellevue. Mycket har hänt enligt planen men 

franförallt rekryteringen har inte lyckats. Till kommande säsong måste krafttag tas för att inte 

spoliera detta arbete. Rekryteringen utgör ju grunden för klubbens framtid. 

 

Den sportsliga verksamheten 

Våra lag har deltagit i seriespel, centrala tävlingar ( ICA-cupen, Västsvenskt C-

ungdomsmästerskap ) Lilla VM. I Skadevi cup deltog de flesta lagen och 3 lag deltog i 

Potatiscupen i Alingsås. Flera arrangemang har genomförts med HKG som arrangör och de 

har alla fungerat bra. Guldkroken Cup har arrangerats lokalt för åk 3-6. Minihandboll har 

dragits igång och lagen har haft några sammandrag. Handbollens dag genomfördes 

tillsammans med sport & arrangemang där det under några eftermiddagstimmar i 

Guldkrokshallen bjöds på lite annorlunda tävlingar. En särskild prisutdelning ordnades för de 

lag som fick pris i seriespelet. 
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Ungdomsdomare. 

 
Under året har A-pojkar och några B-flickor genomgått ungdomsdomarkurs. Inför 

våromgången tvingades kommittén ge en liten ersättning till domarna. Många tog sitt ansvar 

men allt för många struntade i detta varför varje helg var oviss för Tina, som tog på sig 

domaransvaret. Här vill det till skärpning och alla de timmar som Tina fått jaga domare kunde 

använts på ett mer konstruktivt sätt. 

 

Framtiden. 

Även om det många gånger känts tungt så kan vi konstatera att vi kommit längre än tidigare. 

Verksamhetsplanen är bra och skall jobbas ännu mer med. Bearbetning av ledare går vidare 

och de ledare vi har skall ha möjlighet att utbilda sig. Rekrytering i de yngre åldrarna är ett 

måste och kommittén måste jobba intensivt för att leva upp till intentionerna. Minihandbollen 

har kommit för att stanna och vi skall se till att alla som vill får möjlighet att pröva. Vi 

kommer även framledes att behöva använda egna domare och här måste de äldre ungdomarna 

ta sitt ansvar. Domarbiten är en del i spelarutbildningen. På sikt skall vi få fram ungdomar 

som vill satsa på en domarkarriär. Fler föräldrar skall engageras inte minst vid våra 

arrangemang som ICA-cupen mm. Deltagande i cuper skall stimuleras även om lagen får ta 

ett fullt ekonomiskt ansvar för sitt deltagande. 

 

Hjo i juni 1999-06-21  

För ungdomskommittén 
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A-LAG. 
 

Det blev respass för representationslaget till div 3. Farhågan fanns naturligtvis innan säsongen 

i och med att vi tappade nio seniorspelare till säsongen som var, att det skulle bli mycket tufft. 

ibland är tydligen verkligheten ärlig. Avtappningen av erfarenhet, kunskap och rutin blev för 

stor. 

Med facit i hand är det naturligtvis tråkigt att degraderas men nu kan vi i lugn och ro bygga 

ett nytt lag, med unga talangfulla och ambitiösa killar. Så därför känns framtiden spännande. 

Vi skall skynda långsamt men strävar uppåt så snabbt som möjligt. 

 

 

Nils H Ekholm 

Magnus Ahlin 
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JUNIOR. 
 

Serie, Västsvenska Norra. 

 

Efter en lång försäsong med många träningspass inleddes seriespelet mot IFK Skövde borta. 

Efter en övertygande första halvlek rasade laget ihop totalt i andra och säsongspremiären blev 

inte vad alla hoppats på. Efter en knapp vinst hemma och en dito förlust i Karlstad låg Kroken 

i botten av tabellen. 

Långa bussresor var jobbiga, men en bra erfarenhet inför framtiden. Serien visade sig dock 

vara mycket ojämn, med Kroken, IFK Skövde och Hellton i en klass för sig. Efterhand gav 

dock killarna besked om vart de var på väg. Dessa tre ”skitmatcher” följdes av elva raka 

segrar och stämningen efter seriefinalen hemma mot ”blåsvinen” kommer att sitta i sinnet 

länge på grabbarna. 

SERIESEGER! 

 

Junior-DM. 
 

I början av säsongen avverkades även DM, denna gång på hemmaplan. Efter gruppseger över 

bl. a. Alingsås avverkades Skara i semi och till slut även IFK Skövde i finalen efter 

förlängning. 

DISTRIKTSMÄSTARE! 

 

Junior-SM 

 

Även JSM (steg 1) gick hemma i Hjo. En tuff lottning med bl. a. slutsegrarna LUGI i gruppen 

ledde till en 3:e plats och avancemang till steg 2 i Göteborg. Också denna gång ”drabbades” 

vi av ett slutspelslag. Kroppskultur, som blev för svåra. 2:a i gruppen och utslagna. Bättre 

lycka nästa gång. 
 

Träningsmatcher. 
 

Bara tre träningsmatcher har spelats under året. Före serien mot Lidköpings farmarlag 

(seniorer) spelade vi oavgjort. Under nyårshelgen var laget nere och deltog i Hallbys 

juniorcup, som dock var lite rumphuggen med bara tre lag. Hallby, Vadstena och vi själva. 

Båda motståndarna kämpades dock ner efter bra spel. 
 

Laget. 
 

Som helhet har laget bestått av kärntruppen sedan förra årets A-pojk, d. v. s. 80-81:or. Tränare 

Magnus Ahlin har med bistånd av Nisse Ekholm och lagledare Göran Johansson fortsatt i 

samma spår. Efter ett par avhopp i truppen har även 82:or och yngre killar tagit steget upp och 

fått känna på tempot. Vid flera tillfällen har de yngre killarna mer än väl tagit sitt ansvar och 

dominerat i laget. Detta bådar gott inför kommande säsong. 

 

Vid tangentbordet.   Ledare. Magnus Ahlin 

Göran Johansson    Nils H Ekholm 

     Göran Johansson 
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A-POJK –82. 
 

A-pojk –82 kan se tillbaka på en säsong med blandade resultat. I serien blev det en andra plats 

efter IFK Skövde. Vi förlorade bägge matcherna mot Skövde, men med lite mer flyt kunde vi 

säkert vunnit någon av de två. Två matcher vi inte kommer att glömma på ett tag var mötena 

mot Hallby. På bortaplan fick vi en spelare utesluten efter halva första halvlek. Detta innebar 

att vi fick spela med en man mindre resten av matchen. Normalt förlorar man sådana matcher, 

men killarna visade en oerhörd fighter inställning och vi lyckades vinna matchen. På 

hemmaplan låg vi under med sex bollar i paus. Killarna ville dock annat och vände matchen i 

den andra halvleken till seger med två.Positivt med seriespelet var också att vi inte släppte 

ifrån oss några poäng mot de s. k. sämre lagen vilket vi gjort under tidigare år. 

 

Säsongens stora upplevelse skulle bli Pojk-SM. Nu blev det säsongens stora besvikelse 

istället. Våran målsättning var att ta oss till steg 4 men vi klarade inte längre än till trean. I 

steg 1 på hemmaplan vann vi gruppen utan att spela på topp. Steg 3 gick i Eskilstuna. Vi vann 

mot Brännan, oavgjort mot GUIF, uddamålsförlust mot Tumba och förlust mot Norsborg med 

två bollar, det placerade oss på en fjärde plats i gruppen. Som synes små marginaler. Vi borde 

ha klarat av det för vi var det bättre laget. Varför? Undrar man. Och efter att ha analyserat det 

ett antal gånger kom vi fram till att det var många små orsaker som gjorde att det blev som det 

blev. Det är bara att ta nya tag. 

 

I Lilla VM lyckades vi bättre. Vi vann turneringen för första gången. Vi slog bl. a. IFK 

Skövde både i semi och final. 

 

I Skadevi Cup åkte vi ut i kvarten mot Sävehof, likaså åkte vi ut mot Sävehof i Lundaspelen. 

Där var det dock redan i åttondelen. Sävehof som för övrigt vann Pojk-SM senare. Vi kan inte 

påstå att vi haft flyt i lottningen i alla fall. 

 

Vi avslutade säsongen med att åka till Potatiscupen. Vi satte upp en hög målsättning, 

nämligen seger i A-finalen. Vi vann också finalen fast fel final nämligen B-finalen. Allting 

grusades redan i första matchen efter en bedrövlig match mot Alingsås. Sedan hjälpte det inte 

att vi spelade riktigt bra i de övriga matcherna i gruppen, utan vi fick nöja oss med B-slutspel. 

I B-slutspelet deppade dock inte laget ihop utan visade att man skulle ha spelat i A-slutspelet 

och man vann sina matcher tämligen lätt. 

 

Träningsnärvaron har varit god, dock lite sämre än tidigare år.. Träningarna har vi mest ägnat 

oss åt anfallsspel. Detta har också givit resultat. Vi har aldrig gjort fler mål i snitt under en 

säsong tidigare. Som vanligt vill jag tacka samtliga som ställt upp på laget under säsongen. 

 

Ledare. Olle Kühl. 
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A-POJK  -83. 
 

Framgångsrikaste säsongen, hittills! 

 

Det tidigare renodlade 83-laget har den just avslutade säsongen haft i huvudsak tre 

förstärkningar, från 82-orna Gustav Johansson och från 84-orna Henrik Fredén och 

Christoffer Myrfalk. Detta tillsammans med den mognad och utveckling som de ursprungliga 

spelarna haft har resulterat i den hittills framgångsrikaste säsongen. 

 

Laget hamnade på tredje plats i serien, med den bästa målskillnaden. Laget har formligen öst 

in mål under året och är på den punkten överlägset bäst i serien. 

 

Börjar vi på målvaktssidan så inleddes säsongen bra av Jimmy Ahlgren, efter Jimmy´s 

avhopp, han valde mitt under säsongen att satsa på fotbollen, trädde 82’ornas målvakter Per 

Törling och Petter Isaksson in, båda har gjort mycket väl ifrån sig och laget är dem stort tack 

skyldiga, fint att hoppa in och hjälpa laget! 

 

Niometersspelarna, Gustav Johansson har tillfört stabilitet, aggressivitet och mål givetvis, en 

klippa i laget. Carl-Christian Sylow-Rynning, vår kanske främste försvarsspelare, som under 

den senare delen av säsongen började göra flera fina genombrott i anfallet, bra utveckling. 

Markus Ekström, den kvicke anfallaren, ett lurigt skott som inte alls är dumt, försvarsspelet 

bygger på vilja och inställning, bra säsong. Christoffer Myrfalk, 84-an som utvecklats i sitt 

lag och som tagit klivet upp i 83-laget, på ett bra sätt. Christoffer har ett underbart nyp i sin 

vänsterarm, har potential att utvecklas till en riktigt bra skytt, fortsätt jobba och krångla inte 

till det! Jonatan Andersson, som hade ett litet avbrott i sitt handbollsspelande under 

försäsongen, kom tillbaka och visade att han är en kompetent spelare, bäst i täta matcher med 

sin utpräglade vinnarinstinkt. Per Öhrn som spelat både på nio meter och vissa matcher på 

kanten, har jobbat på bra, har ett skapligt skott och sliter bra i försvaret, det kommer att släppa 

nästa säsong, då blir Pelle skarp. 

 

Sexmetersspelarna i mitten, Per Hermansson, har jobbat sig till spel i både 82-laget och i 

juniorlaget. Bra gjort. Per som har utvecklat sin vilja och styrka visar att det handlar om just 

det på linjen. Dan Gerhardsson har också gjort fint ifrån sig, Dan lever mycket på sin vilja och 

intensitet, måste vara jobbigt att möta honom, på handbollsplan! Theodor Staaf har tränat lite 

magert, har dock slitit på när han spelat. 

 

Vänsterkanten har två fina typer, Henrik Fredén, vårt lån från 84-laget, som öst in mål, 

framförallt en anfallare, men försvaret utvecklas ständigt, en av våra mest tekniska spelare. 

Marcus Alm, har en väl utvecklad fysik, som han använder i sina genombrott från kanten, har 

under säsongen jobbat hårt med sina avslut, vilket kommer att resultera, bara att jobba vidare. 

Fredrik Lindahl som egentligen är bäst i allt, vinner den interna skytteligan, tekniskt närmast 

fulländad, försvinner nästa år till Göteborg, där han kommit in på handbollens 

riksgymnasium, vi gratulerar Fredrik och önskar Lycka till, Fredrik kommer alltid att vara 

välkommen tillbaka! Totte Johansson har spelat en del på högerkanten, Totte som börjat igen 
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efter några års uppehåll har jobbat på att ta igen dessa år, det tar ytterligare lite tid, men träna 

på bara så kommer det. Daniel Ellegaard jobbade också bra, slutade dock under säsongen, 

varför han inte spelat och tränat på slutet. 

 

Träningen på måndagar har skett under Olle Kühls ledning. Olle har utvecklat laget, som fått 

mäta sig med 82-orna under ett antal fighter. På onsdagar har undertecknad, Göran Öhrn och 

Henrik Stenestam skött den fysiska träningen. Det har ibland varit lite tunt, dock har det tagit 

sig med deltagandet på slutet. Fredagsträningarna hade Nils H Ekholm hand om initialt, 

därefter tog Göran och Boris den. Den senaste tiden har vi med glädje sett Björne Carlsson 

som tränare, ett lyft för laget. Coachning under match har framgångsrikt skötts av Boris Och 

Göran! 

 

Det har varit ett nöje att ha hand om laget, ett tack till alla! 

Ledare: Göran Öhrn, Henrik Stenestam, Björn Carlsson, Nils H Ekholm 
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B-POJK –84 
 

Efter en ”strulig” inledning på säsongen tycker jag ändå att killarna har utvecklats, både 

individuellt och som lag. 

 

Lagmoral och att ”tänka handboll” har vi jobbat mycket med. Stor del i killarnas Positiva 

utveckling har tränaren ( sen 1 dec, ) Dan Wester haft. 

 

Ledare: 

 

Dan Wester 

Rune Nolberger 

Per Averland 
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C-POJK –86. 
 

HKG:s C-pojk 86 har denna säsong spelat i serie CP86NÖ. Efter en trög start på serien kom 

killarna igång bra och slutade på en hedrande 3:e plats, endast en poäng från 1:a och 2:a plats. 

Mycket positivt att killarna tar 7 poäng av 8 möjliga mot just 1:an och 2:an i serien. Vi gör 

också mest mål i serien, men släpper in lite för mycket. 

 

I Västsvenska cupen spelade vi steg 1 i Hammarö, där vi blev 2:a i gruppspelet och därmed 

klara för steg 2. Steg 2 spelades på hemmaplan i G-hallen, där vi förlorade en avgörande 

match mot IFK Skövde och därmed blev vi utslagna ur Västsvenska cupen. 

 

I Skadevi cup spelade killarna drömhandboll och avancerade till kvartsfinal i A-slutspelet, 

men förlorade med uddamålet. 

 

Efter seriens slut åkte vi till Alingsås och spelade i Potatiscupen. Även där avancerade 

killarna till kvartsfinal i A-slutspelet, där vi förlorade en jämn match mot vinnarna i serien  

( Skara HK ). 

 

I Lilla VM ( Västgöta mästerskapen ) vann killarna sin grupp men blev utslagna i semifinalen 

och slutade på 3:e plats. 

 

Träningsfliten under säsongen har varit mycket bra. Sammanfattningsvis kan man konstatera 

att grabbarna har gjort en mycket bra säsong med få svackor i spelet. Enda plumpen är att 

killarna har svårt att tända till i vissa matcher, men som helhet ser det väldigt lovande ut. 

 

Ledare: 

 

Mats Svensson 

Patric Johansson 
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D-POJK –89. 
 

Sedan uppstarten i höstas har vi tränat 22 gånger och spelat i Skadevi Cup, Lilla VM samt 

sammandrag i G-hallen och i Tibro. Laget består av 16 spelare i dag ( 3 nya har tillkommit 

under året ) och träningsfliten har varit mycket stor under hela säsongen. I genomsnitt har det 

varit 13 – 14 killar på varje träning. 

 

Även resultatmässigt har det varit ett bra år. Vi deltog i Skadevi Cup med två lag, varav det 

ena gick till A-slutspel ( slutade 4:a i turneringen ) och det andra vann B-slutspelet ) 5:a i 

turneringen ). I Lilla VM i Mariestad deltog vi bara med ett lag och detta lag tog en hedrande 

silvermedalj efter en helgjuten insats genom hela turneringen. 

 

I vårt sammandrag hemma i G-hallen slog våra båda lag HP Skövde 90 ( enda gästande lag ) 

med förkrossande siffror, t. ex. 35 – 5 och 25 – 9. Vid det kaotiska sammandraget i Tibro blev 

resultaten lite mer blandade, men det var förståeligt med tanke på inramningen….. 

 

Mycket positivt under alla våra matcher är att målskyttet fördelar sig på så många olika 

spelare. Till skillnad från flera andra lag jobbar vi också efter policyn att alla ska spela lika 

mycket under matcherna ( vilket vi ibland kanske förlorar en match på ), men som vi tror ger 

mest i slutändan. 

 

Med vänliga hälsningar 

Lotta Karlsson 

 

Ledare: 

Lotta Karlsson 
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HBSK-pojk. 
 

Jag och Anders tog över handbollskolan för pojkar i slutet av oktober efter Daniel Melin. 

Antalet pojkar var inte stor när vi tog över, men vi lyckades dubblera antalet under den tid vi 

tränade pojkarna. 

 

Träningarna har vi genomfört med få övningar och med mycket spel mot två mål. Roligt att se 

hur de utvecklas ju längre säsongen pågår.  

 

Tack för i år och lycka till i fortsättningen. 

 

Ledare: 

Mats Johansson 

Anders Torstensson 

Daniel Melin 
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B-FLICK –85. 
 

Vi började säsongen med uteträning i augusti. Sedan i september var det dags för tjejernas 

första breddläger som var här i Hjo. 

 

Seriestarten var i början av oktober och serien började bra. Framåt vintern var vi bland de fyra 

i toppen, men sedan till jul så dalade vi i tabellen och till slut så slutade vi som femma. Jag 

tycker ändå att vi kan känna oss nöjda med serieresultatet, vi ska vara som bäst när vi är några 

år äldre, så se upp, om några år vinner vi serien. 

 

Vi har också spelat Lilla VM, Skadevi Cup och Potatiscupen. 

 

Lilla VM spelade vi i Tidaholm och det gick jättebra, vi kom 3:a efter Skara och Tibro. 

 

Skadevi Cup gick också bra med tanke på att tjejerna också mötte tjejer som var ett år äldre, 

kom 2:a i sin grupp men åkte ut i A-åttondelsfinalen mot Irsta HF. 

 

I Potatiscupen gick det tyvärr sämre, vann inte en enda match. Kom sist i gruppen och åkte ut 

direkt i B-slutspelet. Men kul hade vi i alla fall och det är väl det som är huvudsaken. 

 

Under säsongen har vi gjort ca 67 träningar och det har varit ett flitigt tränande. 

Louise Elf 67 träningar, Hanna Brage 65, Therese Davidsson 65, Nina Johansson 65, Sandra 

Gustavsson 63, Patricia Brandqvist 62, Hanna Lindström 61, Erica Bornlid 58, Vibeke Strand 

58, Petra Rosebrink 52, Frida Samuelsson 48, Lene Marki 50, Emelie Olofsson 39, Matilda 

Angrimer 35, Elisabeth Gevert 34, Emma Davidsson 34, Caroline Davidsson 33, Emma 

Levemark 28, Emelie Gladh 5, Sofia Johansson 1. 

 

Under säsongen har vi spelat 17 seriematcher, tyvärr drog sig Karlsborg ur serien så den 

matchen mot dem togs bort, men jag har tagit med målen i alla fall bland målskyttarna och så 

vann vi en match på w.o. mot MAIF, när de inte kunde ställa upp med fullt lag. 

 

Tack för en härlig och rolig säsong, vi får se om vi syns till hösten. Tack också till alla 

föräldrar som stöttat oss under året. 

Ha´ en trevlig sommar. 

Helena & Tommy 

 

Ledare: 

Helena Fogelström 

Tommy Brage 

 

 



 

HK GULDKROKEN 
 

 

17 

 

 

 

 

 

 

D-FLICK –89. 
 

Säsongen började lite trevande men när vi väl kom igång så gick det av bara farten. Vi har 

tränat, spelat ett sammandrag och deltagit i Skadevi Cup. I Skadevi Cup förlorade vi 

visserligen alla matcher men för varje match så kunde man se att tjejerna förbättrade sitt spel. 

 

Tjejerna var också iväg till Lidköping där de spelade ett sammandrag. En oavgjord match mot 

Tibro och fyra förluster. Tyvärr kunde inte jag följa med till Lidköping men det gick ju bra 

ändå tack vare ”toppen föräldrar”. 

 

Tack så mycket för all hjälp och tack tjejer för en trevlig säsong. 

 

Ledare: 

 

Jenny Axén 
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HBSK-flick. 
 

HBSK har under höstsäsongen haft 10 st träningar och under vårsäsongen 11 st. Varje träning 

har varit 1 timme under vilken vi framförallt har haft bollövningar på ett lekfullt sätt. 

Deltagarantalet har varit ca 10 – 15 barn och 2 ledare varje träning. 

 

Ledare: 

 

Malena Skavhellen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


